
Referat fra generalforsamling i grundejerforeningen Bækkelundsvej, d. 12. 08. 2011 

1. Valg af dirigent 

2. Beretning  

3. Regnskab  

4. Valg til bestyrelse 

5. Fastsættelse af kontingent 2012-01-02  

6.  Indkomne forslag, herunder forslag fra bestyrelsen 

7. Evt. 

1. Til dirigent valgtes Kurt Fuursted 

2. Formanden aflagde beretning for 2010 - 2011 

3. Foreningens revisor Göran Bergström fremlagde og gennemgik regnskabet. Foreningen havde på 

tidspunktet for generalforsamlingen en formue på 37959,24 kr. Der har kun været ganske få udgifter 

i løbet af året, nemlig udgifter til ekstra grus til opfyldning af huller i vejen samt udgifter til vejfest. 

4.  Valdemar Kristensen valgte at gå af som bestyrelsesformand, men blev valgt til alm. 

bestyrelsesmedlem i stedet for Bodil Nygaard, som blev valgt som formand. Kurt Andersen blev 

valgt som bestyrelsesmedlem og indtræder i bestyrelsen i stedet for Jens Busch, der har været med 

fra ejerforeningens start, og som nu stopper sit arbejde i bestyrelsen. Vi siger tak til Jens for hans 

indsats for foreningen. Som ny suppleant blev Birthe Rasmussen valgt. 

5. På baggrund af foreningens formues størrelse blev det besluttet at nedsætte kontingentet fra de 

sædvanlige 500 kr. årligt til kun 250 kr. for næste år. Kontingentets størrelse tages op igen på næste 

generalforsamling, når vi kender mere til udgifterne i forbindelse med genistandsættelse af vejen 

efter alle ud- og opgravningerne. 

6.  Der var ingen indkomne forslag ud over dette fra bestyrelsen: Kan Hospitalet være medlem af 

grundejerforeningen? Oplæg ved Valdemar Kristensen, som bad deltagerne overveje fordele og 

ulemper ved et sådant medlemskab. Dette punkt udløste en del debat. Der var en overvejende 

stemning for, at Hospitalet ikke kunne være medlem, da det ville indebære problemer omkring 

vedtægter og beslutningsprocedurer. Lise lotte Plesner foreslog, at foreningen kan ændre 

vedtægterne således, at foreningen er forbeholdt private grundejere. Det blev besluttet, at 

bestyrelsen inviterer Hospitalet til et møde med henblik på at tale om samarbejde, ikke 

medlemskab. 

7.  Jens Busch efterlyste en forsvunden brandhane. Den var der ingen, der kendte til.   

Referent: Bodil Nygaard 


